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Ärende 7: Upphävande av del av stadsplan Granby 

Koloniträdgårdsområde inom kommundel Lissma – beslut om 

upphävande 

 
Vänsterpartiet anser inte att Tvärförbindelse Södertörn bör byggas. Vi menar att det är 
en infrastruktursatsning som leder åt fel håll. Den riskerar att öka den tunga trafiken 
genom Huddinge för att nå till och från Norviks djuphamn i Nynäshamn. Vi anser att en 
bättre infrastrukturlösning för godstransporter från Norviks hamn hade varit utbyggd 
kapacitet för tågtrafik. Vi oroas också över de höga partikelhalter som uppmäts längst 
motorvägar och menar att det riskerar att försämra luftkvaliteten avsevärt. 
 
I det här ärendet handlar det om att upphäva detaljplan för ett område där det idag finns 
ett koloniträdgårdsområde etablerat. Växtlighet binder koldioxid. Biltrafik släpper ut 
koldioxid. För den som vill uppnå målen i Parisavtalet är det lätt att välja; en 
koloniträdgård bör självklart prioriteras framför en motorväg.  
 
Med anledning av detta avstår vi från att delta i beslutet. 
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